



Applicant 申請人: XXXXXXXXXXXXX	Date 日期: 15/07/2020
Bill Account No. 賬單號碼: 000000000000	Deposit 留位費: HK\$ 5000.00

Points to Note

- All fees paid are non-refundable and non-transferable.
- Each applicant needs to pay a deposit once only for claiming admission offer. The paid deposit will apply to their final “confirmation offer” automatically.
- The \$5,000 deposit paid for accepting the programme offer will form part of the first semester tuition fee.
- New local students are required to settle the balance of the tuition fee for the first semester (i.e. after deducting deposit) upon programme registration.
- Applicants can check their payment status from Online Application System three working days after settlement.

注意事項

- 所有已繳費用概不得退還及轉讓。
- 每位申請人只須繳交一次留位費作確認學位之用。而已付的留位費將自動應用於其最後成功選修之“確認學位”的課程上。
- 申請人所繳付的留位費將會用作支付第一學期的部份學費。
- 本地新生須於課程註冊日前繳交第一期學費餘數(扣除留位費後的餘額)。
- 申請人可於繳費日三個工作天後登入“網上報名系統”查核繳費紀錄。

Payment Method 繳費方法:

1. Over-the-counter Bill Payment 櫃位賬單繳費服務

Please bring along this Payment Advice and settle in cash at any Circle K Convenience Store  or VanGO Convenience Store  in Hong Kong.

請攜帶此繳費通知書前往任何一間香港 OK 便利店  或 VanGO 便利店  繳費。



2. PPS 繳費靈

- | | |
|--|---|
| <ul style="list-style-type: none"> i. Bring along your ATM card or credit card with ATM function to any PPS Registration Terminal to open a PPS account if you have not got one. ii. Call 18011 to register your bill first by quoting the “12-digit bill account number” as specified in the Payment Advice. iii. Settle the exact payment amount by dialing 18031, with the merchant code “6043”. | <ul style="list-style-type: none"> i. 如閣下未有繳費靈戶口, 請攜同閣下的提款卡/ 自動櫃員機卡或具有提款功能的信用卡, 到任何一個繳費靈終端機開立繳費靈戶口。 ii. 致電 18013 登記賬單, 該十二位數字賬單號碼已列印在繳費通知書上。 iii. 致電 18033 繳款, 商戶編號“6043”。 |
|--|---|

3. e-Banking Bill Payment 網上銀行繳費服務

- | | |
|---|---|
| i. Login to e-Banking / Internet Banking / Online Banking services. | i. 登入網上銀行服務。 |
| ii. Select "Bill Payment Service". | ii. 選擇“繳付賬單服務”。 |
| iii. Add new merchant - select "Education Institution / Post -Secondary" as category and choose "Tung Wah College" as merchant. | iii. 加入商戶 – 在“教育機構 / 專上教育”的類別內選擇“東華學院”。 |
| iv. Select bill type. | iv. 選擇付賬項目。 |
| v. Enter the 12-digit e-Banking bill account number as specified in the Payment Advice. | v. 於賬單號碼內輸入十二位數字賬單號碼, 該賬單號碼已列印在繳費通知書上。 |
| vi. Select the payment account. | vi. 選擇付款戶口。 |
| vii. Enter the exact payment amount. | vii. 輸入繳付銀碼。 |
| viii. Enter the payment date. | viii. 輸入繳付日期。 |
| ix. Print or save the confirmation page with reference number. | ix. 列印 / 儲存印有付款編號的繳款確認書。 |

4. JETCO ATM Machine 銀通自動櫃員機

- | | |
|---|-------------------------------------|
| i. Select "Bill Payment". | i. 選擇“繳付賬單服務”。 |
| ii. Select "Merchant Code Entry". | ii. 選擇“輸入商戶編號”。 |
| iii. Enter "9093 - Tung Wah College" as merchant code. | iii. 於商戶號碼內輸入“9093 - 東華學院”。 |
| iv. Enter "02" as bill type. | iv. 於付賬項目內輸入“02”。 |
| v. Enter the 12-digit JETCO bill account number as specified in the Payment Advice. | v. 輸入 12 位數字的賬單號碼, 該賬單號碼已列印在繳費通知書上。 |
| vi. Enter the exact payment amount. | vi. 輸入繳付銀碼。 |
| vii. Select your payment account. | vii. 選擇付款戶口。 |
| viii. Print the customer advice for verification. | viii. 列印客戶確認書以備核對。 |

5. HSBC's Cheque Deposit Machine (CQM) 匯豐銀行“入票易”機

- | | |
|---|---|
| i. Make a crossed cheque payable to "Tung Wah College" and mark your student name, bill account number and contact number on the back of the cheque (Post-dated cheque is not acceptable). | i. 使用劃線支票支付給“東華學院”並把學生姓名、賬單號碼和聯絡電話寫於支票背面。(不接受期票付款)。 |
| ii. Deposit the cheque at any HSBC's CQM by:
(a) entering the Tung Wah College bank account number "848-037594-292";
(b) entering the cheque amount;
(c) selecting "Reference"; and
(d) entering your bill account number (Attention: the payment will not be confirmed if the bill account number is not input correctly). | ii. 將支票存入匯豐銀行的支票存款機內, 方法如下:
(a) 於“入賬號碼”內輸入東華學院銀行賬戶號碼“848-037594-292”;
(b) 輸入支票的金額;
(c) 選擇“參考號碼”;
(d) 輸入付款人的賬單號碼 (注意: 如未有輸入正確的賬單號碼, 該交易將不被確認)。 |
| iii. Insert the cheque into the cheque insertion slot. | iii. 將支票放入“支票入口”。 |
| iv. Print the customer advice for verification. | iv. 列印銀行客戶確認書以供將來參考。 |